
گزارش امتیاز از تصمیم جنجالی فدراسیون فوتبال

تغییر نتیجه بازی بیست و چهار ساعت بعد از پایان بازی!

مجید صالح و نقد فوتبال ایران ؛

»فقر اقتصادی« و عدم »برنامه  ریزی« عامل ناکامی فوتبال ایران است

نکات خواندنی بازی های چهار نماینده ایران

 تیم بحرانی بهترین شد!

قلعه نویی: از پر شورها گلایه دارم

 دلم به حال سربازهای تراکتورسازی می سوزد

هومن جعفری
که  کرد  اعلام  رسما  فوتبال  فدراسیون  وقتی 
آرای مشهد  تیم های فرش  نتیجه دیدار جنجالی 
و مس سونگون تغییر کرده ، خیلی ها چشم های 
مانیتور خود  به صفحات  دوباره  و  مالیدند  را  خود 
خیره شدند تا از آنچه می بینند مطمئن شوند اما 
اتغفاق واقعا رخ داد و برخلاف تمام بخشنامه  این 
ها و قوانین موجود ، سرنوشت یک مسابقه بعد از 
پایان مسابقه تغییر کرد! اتفاقی که سابقه نداشته و 

دلیلی هم برای آن موجود نیست.
مسابقه جنجالی تیم های فرش آرآی مشهد 
داور  که  رسید  پایان  به  حالی  در  و مس سونگون 
به  میزبان  تیم  که  بود  زده  را  پایان  مسابقه سوت 
گل دوم دست یافت ! در حالی که بازیکنان مس به 
دلیل کسب تساوی از این مسابقه خوشحال بودند 
را  برد خود  نیز  آرا  بازیکنان و مربیان تیم فرش   ،
تا  شد  سبب  موضوع  همین  و  گرفتند  می  جشن 
صدها تماشاگر میزبان به داخل زمین بریزند و برای 
برد کسب شده به شادی بپردازند. در حالی که فضا 
مناسب  داوری  تیم  و  میهمان  تیم  امنیت  نظر  از 
نبود ، قاضی میدان بدون اعلام نتیجه زمین را ترک 
تماشاگران  بگیرد.حضور  پناه  رختکن  در  وتا  کرد 
ناطر  و  داروی  تیم  تا  شد  سبب  زمین  در  میزبان 
از  بعد  و  کنند  خودداری  نتیجه  اعلام  از  مسابقه 
آنکه امنیتشان برقرار شد نتیجه تساوی را به عنوان 

نتیجه قانونی مسابقه اعلام کردند.

مسابقه  این  پایان  از  بعد  یکروز  فاصله  به 
جنجالی ، فدراسیون فوتبال در اقدایم بحث برانگیز 
نتیجه بازی را تغییر داده!اتفاقی که البته در هیچ 
کدام از قوانین ملی یا بین المللی رسمیت ندارد و 
تغییر  بازی  از  بعد  این مسابقات  نتیجه  هیچ وقت 
اینجاست  جالب  انضباطی.  دلایل  به  مگر  نکرده 
ایرلند  شکایت  معروف  پرونده  در  فیفا  حتی  که 
 5 آنها  به   ، ایرلند  بودن  محق  وجود  با  فرانسه  از 

میلیون یورو غرامت داد اما رای بازی را برنگرداند.
بعد از بازی منوچهر نظری مسئول دپارتمان 

داوری فوتسال  نتیجه را تساوی یک بر یک اعلام 
نمود و  سلیمانی دبیر کمیته فوتسال هم با تائید 
این نتیجه  آب پاکی را روی دست همه ریخت تا 
مشخص شود که داوران مسابقه  هم در گزارش بعد 

از بازی خود این نتیجه را قید کرده بودند. 
حالا چطور شده که فدراسیون فوتبال ، برخلاف 
بودن  مشخص  وجود  با  و  مسابقات  صریح  قوانین 
گزارش داور ، گزارش ناظر مسابقه و گزارش مسوولان 

کمیته فوتسال دست به تغییر این نتیجه زده ؟ 
رشته  مثل  دقیقا  و  فوتسال  قوانین  اساس  بر 

پایان  از سوت  بعد  تواند  نمی  بازی  داور   ، فوتبال 
ایجاد  مسابقه  نتیجه  در  را  تغییری  هرگونه  بازی 
تا  شده  گویند سبب  می  که  استدلال  این  و  کند 
داور مسابقه بعد از بازی به اشتباهش اعتراف کرده 
درست نیست. مگر می شود که داور بعد از پایان 
مسابقه نتیجه را عوض کند؟ در فوتبال و فوتسال 
این همه اشتباهات داوری دیده می شود که حتی 
طداور  توس  مسابقه  از  بعد  ساعت  چهار  و  بیست 
پذیرفته می گردد اما نتیجه بازی تغییر نمی کند.

چطور شده که این مسابقه دچار تغییر شده؟
مثل این می ماند که بعد از بازی دربی ، داور 
بازی بگوید که  مثلا کرنری که در آن پرسپولیس 
به جای  بازی  و  نبوده  درست  رسید  دربی  به گل 
سه بر دو باید سه بر یک شود! دست هایی در کار 
است تا در لیگ فوتسال تحرکات نامناسبی را ایجاد 
کند. متاسفانه در لیگ فوتسال شاهد این هستیم 
که بازی ها در ورزشگاه های غیر استانداردی مثل 
مشهد  گلشهر   در   حرم  مدافع  شهدای  ورزشگاه 
امکانات  از  کدام  هیچ  که  ورزشگاهی  شود.  برگزار 
استاندارد برگزاری مسابقه را ندارد و از همه مهمتر 
، شرایطش به گونه ای است که تماشاگران هر وقت 
و  شوند  زمین  وارد  راحتی  به  توانند  می  بخواهند 

برای داور و تیم میزبان مشکل ایجاد کنند.
فدراسیون فوتبال با رای عجیب و غیر قانونی 
که صادر کرد ، رویه غلطی را پایه گذاری کرد که 

به شدت مشکل ساز خواهد شد.

ایران  فوتبال  گفت:  ملی  تیم  پیشین  مربی 
اول  سطح  در  انسانی  نیروی  و  استعداد  لحاظ  به 
برنامه ریزی و مسائل  به لحاظ  اما  قرار دارد  آسیا 

اقتصادی در پایین ترین سطح است.
مجید صالح در خصوص دلایل ناکامی طولانی 
مدت تیم های باشگاهی فوتبال ایران در آسیا اظهار 
به  فوتبالی که  به حال  باید خورد  افسوس  داشت: 
لحاظ نیروی انسانی و استعدادهای فردی در سطح 
اول قاره قرار دارد اما به دلیل عدم برنامه ریزی و 
فقر مالی و اقتصادی در پایین ترین سطح قاره قرار 
در  سالهاست  که  می بینیم  دلیل  به همین  و  دارد 

حسرت قهرمانی آسیا به سر می بریم.
چهار  هر  گفت:  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
نماینده کشورمان در آسیا به میدان رفتند و خود را 
در این میدان مهم محک زدند. نبرد همه تیم های 

اقتصادی  مسائل  در  آسیایی  رقبای  سایر  با  ایرانی 
و  بازیکنان  با  ما  تیم های  بود. همه  برنامه ریزی  و 
مربیان داخلی و یا نهایتا خارجی هایی که خیلی از 
سطح فوتبال ایران بالاتر نیستند در این مسابقات 
حضور دارند در حالی که تیم های عربی از بازیکنان 
و مربیانی استفاده می کردند که سطح کیفی شان 
بسیار بالاتر از آسیا است و جذب این مهره ها میسر 
نمی شود مگر با صرف هزینه های گزاف و برنامه 

ریزی های کلان.
وی افزود: شما به حریف استقلال نگاه کنید. 
این تیم بازیکنی مثل آساموا ژیان را روی نیمکت 
بازی  او  به  دقیقه  هشت  هفت  تنها  و  می نشاند 
ده  بر  بالغ  هزینه ای  با صرف  بازیکن  این  می دهد. 
الاهلی  تیم  به  چین  لیگ  از  دلار  میلیون  دوازده 

آمده و دیگر بازیکنان

بودند.  سطح  همین  در  همه  که  خارجی اش 
حال چطور از استقلال باید انتظار داشته باشیم که 
در نبردی نا برابر با این تیم موفق باشد؟ به نظر من 
با  استقلال درود فرستاد که  به شرف جوانان  باید 
این تیم کم تجربه در خود دوبی مقابل تیمی با این 
قدرت بازی پایای انجام می دهد و با یک اختلاف 

گل می بازد.
با  که  آهن  ذوب  و  پرسپولیس  تیم های  یا 
مسلح  دندان  بن  تا  تیم های  با  شرایط  همین 
الهلال و العین را متوقف می کنند. اما بزرگ ترین 
حریف  حتی  که  کرد  خوزستان  استقلال  را  کار 
شما  گفت:  صالح  داد.  شکست  را  عربستانی اش 
ببینید که همین دو تیم استقلال و پرسپولیس در 
در  می کنند.  تمرین  امکاناتی  چه  با  و  زمینی  چه 
دارند.  امکاناتی  چه  آنها  آسیایی  رقبای  که  حالی 

می  آسیا  در  ما  قهرمانی  آخرین  از  سال   ۲5 اگر 
گذرد دلایلش کاملا مشخص است. چون ۲5 سال 
کشد،  می  زحمت  کند،  می  تلاش  آسیا  که  است 
ما  اما  دارد  بلند مدت  برنامه های  و  هزینه می کند 
موفقیت های  باد  در  و  می چرخیم  خودمان  دور 

گذشته مان خوابیده ایم. 
مربی سابق استقلال خاطرنشان ساخت: ممکن 
است در این بین تنها و تنها به خاطر استعدادهای 
حبابی  موفقیتی  و  بزنیم  هم  جرقه ای  مان  فردی 
بار  دو سه  در گذشته هم  آوریم که  به دست  هم 
اما برای آن  همینطوری به فینال آسیا رسیده ایم، 
که به سطح قهرمانی باشگاهی در آسیا برسیم، اگر 
همین امروز هم استارت بزنیم باید ده سال بی وقفه 
کار کنیم. متاسفانه سال هاست که در این فوتبال 

فقط حرف می زنیم و شعار می دهیم. 

چهار تیم ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا عملکرد متفاوتی داشتند 
و در هفته اول یک پیروزی، یک شکست و دو تساوی را برای فوتبال 

ایران به ارمغان آوردند که خیلی قابل قبول نبود.
لیگ قهرمانان آسیا روز اول خود را پشت سر گذاشت و چهار 
نماینده کشورمان نیز با حریفان خود در این مسابقات روبرو شدند که 
حاصل چهار بازی آنها، یک پیروزی، یک شکست و دو مساوی بود. 
نماینده های کشورمان جمعا 5 امتیاز از ۱۲ امتیاز ممکن را گرفتند، 

۴ بار گلزنی کردند و ۴ بار هم دروازه شان بر روی حریفان باز شد.
* آبی ها تنها برنده - بازنده روز اول

تیم  کشورمان  تیم  چهار  بین  در  برنده  تیم  تنها  که  حالی  در 
بی ادعا و دوست داشتنی استقلال خوزستان بود، همنام تهرانی اش 
با قبول شکست برابر میزبان پر قدرتش تنها بازنده در روز اول این 
مسابقات بود. آبی های خوزستان در اولین دیدار آسیایی خود موفق 
و  آهن  ذوب  تیم  دو  کنند.  بدرقه  شکست  با  را  شان  حریف  شدند 
پرسپولیس نیز در اولین روز با نتایجی مشابه مقابل حریفان پر قدرت 

خود از کشورهای عربی تن به تساوی یک - یک داند.
* ایران بدون میزبانی در روز اول

دو  روابط سیاسی  از  متاثر  نیز  عربستان  و  ایران  فوتبالی  روابط 
عربستان  به  ایرانی  تیم های  نه  و  است  تار  و  تیره  همچنان  کشور 
می روند و نه تیم های عربستانی به ایران می آیند. این موضوع باعث 
شد تا در اولین روز از این رقابت ها هیچ بازی ای در ایران برگزار نشود. 
و  الاهلی  اماراتی  تیم  دو  میهمان  که  آهن  ذوب  و  استقلال 
و  استقلال خوزستان  و  رفتند  میدان  به  امارات  در  و  بودند  العین 
الهلال  و  الفتح  عربستانی  تیم  دو  میزبان  ظاهر  به  که  پرسپولیس 
بازی ای در  اول هیچ  تا در روز  رفتند  به میدان  بودند در مسقط 

انجام نشود. ایران 
* تنها کلین شیت برای بی ادعاها

در اولین روز بازی ها سه تیم استقلال، پرسپولیس و ذوب آهن 
کلین  ثبت  به  موفق  که  تیمی  تنها  و  خوردند  گل  خود  حریفان  از 
روز  برنده  تنها  عنوان  که  تیمی  بود.  خوزستان  استقلال  شد،  شیت 

اول را نیز به خود اختصاص داده بود. در بین ۴ تیم ایرانی، استقلال 
تهران با دریافت دو گل در اولین روز بدترین عملکرد دفاعی را داشت 
و استقلال خوزستان نیز با ثبت کلین شیت بهترین عملکرد دفاعی را 

به خود اختصاص داد.
* کرنرهای صد در صدی

از  خورده  گل های  روی  کشورمان  نماینده های  که  جالبی  آمار 
خود به جای گذاشتند، در شباهت صد در صدی این گل ها بود. هر 
رقابت ها دریافت کردند  این  در  نماینده های کشومان  چهار گلی که 
عینا از روی نقطه کرنر بود و این از نکات عجیب این بازی ها بود. ضمن 
این که تک گلی که استقلال خوزستان وارد دروازه تیم الفتح کرد نیز 
حاصل یک ضربه کرنر بود تا نقش ضربات کرنر در دیدارهایی که یک 

سر آن تیم های ایرانی بودند  مشخص شود.
* عملکرد یکسان در خط حمله

عملکرد هر چهار تیم کشورمان در فاز تهاجمی یکسان بود. به 
این ترتیب که هر چهار نماینده کشورمان موفق به گل زنی شدند، اما 
هیچ یک از آنها نتوانستند بیشتر از یک گل وارد دروازه حریفان کنند 
تا هر چهار تیم در پایان هفته اول با یک گل زده عملکردی یکسان 

در فاز تهاجمی داشته باشد.
* بنگستون، تنها مهاجم گلزن

به جز جری بنگستون مهاجم تیم ذوب آهن که موفق به گشودن 
دروازه العین امارات شد، هیچ یک از گل زنان سه تیم دیگر کشورمان 
مهاجم نبودند. برای استقلال امید ابراهیمی هافبک دفاعی این تیم 
گل زد و تک گل پرسپولیس را محسن مسلمان هافبک بازیساز آنها به 
ثمر رساند. همچنین تک گل تیم استقلال خوزستان را نیز ابوالفضل 

اعلایی به ثمر رساند.
* بنگستون، تنها گلزن خارجی

در  ایرانی  های  تیم  زن  مهاجم گل  تنها  آنکه  به جز  بنگستون 
نماینده های  زنان  سایر گل  بود.  نیز  زن خارجی  تنها گل  بود،  آسیا 

کشورمان ایرانی بودند.
* پرسپولیس تنها تیم بدون بازیکن خارجی

در بین چهار تیم ایرانی حاضر در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا، 
پرسپولیس تنها تیمی بود که از بازیکن خارجی استفاده نکرد. این تیم 
در حال حاضر تنها یک دروازه بان خارجی به اسم رادشویچ در اختیار 
دارد که در این بازی به او بازی نرسید. سایر تیم های کشورمان در 

این مسابقات از بازیکنان خارجی خود استفاده کردند.
استقلال خوزستان  در  رابسون جانواریو،  و  پادوانی  استقلال  در 
آلوس نانگ و در تیم ذوب آهن نیز علی حمام و جری بنگستون به 

میدان رفتند.
* پرسپولیس تنها تیم با مربی خارجی

پرسپولیس، تیمی که در روز اول عنوان تنها تیم بدون بازیکن 
خارجی را به خود اختصاص داد، در مقابل تنها تیم ایرانی بود که از 
مربی خارجی استفاده کرد. برانکو تنها مربی خارجی بود که در این 
مسابقات روی نیمکت یک تیم ایرانی نشست و سه تیم دیگر ایرانی از 

مربیان داخلی در این مسابقات استفاده کردند. 
* پیر ترین و جوان ترین مربی

در بین چهار سرمربی نمایندگان کشورمان برانکو با ۶۲ سال سن 
مسن ترین فرد بود و مجتبی حسینی سرمربی تیم ذوب آهن با ۴۲ 
سال سن جوان ترین سرمربی بود. علیرضا منصوریان و سیروس پور 

موسوی نیز هر یک با ۴5 سال سن ما بین این دو نفر بودند.

سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی، گفت: به داد بازیکنانی که در نیم 
فصل به تیم اضافه شدند برسند چرا که در این شرایط ۶ ماه از زندگی 

آنها هدر می رود.
امیر قلعه نویی در گفت وگو با برنامه تهران ورزشی رادیو تهران، در 
مورد شرایط تراکتورسازی و دیدار معوقه این تیم مقابل سیاه جامگان، 
گفت: ساعت ۱۲ یک جلسه تمرین می کنیم و سپس بعد از صرف ناهار با 

پرواز ۱7 و 30 به مشهد سفر می کنیم.
دوم  فصل  نیم  در  جدول  وسط  و  بالا، پائین  تیم های  افزود:  وی 
خطرناک هستند و هر مسابقه حکم فینال را دارد. در این مسابقات شاید 
بازیکنان تیم از لحاظ انگیزه پائین تر باشند. طی دو روز گذشته روی انگیزه 
بازیکنان کار کردمی. سیاه جامگان تیم بسیار خوبی است و از کادرفنی 
قوی با حضور خداد عزیزی و مهدی هاشمی نسب بهره می برد. امیدوارم 

شرایط زمین برای برگزاری بازی مشکلی نداشته باشد.
سرمربی تراکتورسازی در مورد اینکه مصطفی آجورلو گفته تحت 
هر شرایطی فقط با قلعه نویی کار می کند، اظهار داشت: پشت در هیچ 
مدیری نشستم و به کسی زنگ نزدم اگر حرفی زدم خدا و اهل بیت را در 
نظر گرفتم شاید اشتباه هم کرده باشم اما نیتم هیچ وقت بد نبوده است. 
قبل از کار کردن با آجورلو ذهنیت خوبی نسبت به همکاری نداشتم البته 
خدایی نکرده ذهنیتم منفی نبوده است اما تبلیغات منفی علیه این بنده 
خدا شده بود و ذهنیتم با الان فرق می کرد. شاید گاهی به خاطر کار رفقا با 
مدیران تماس گرفته باشم اما برای خودم با احدی تماس نگرفتم. آجورلو 
یک مدیر بسیار با اخلاق است. او انسان بزرگی است. او مدیری ورزشی 

است. امیر کبیر می گوید اگر برنامه یک ساله دارید گندم بکارید. اگر برنامه 
۱0 ساله دارید درخت بکارید و اگر برنامه ۱00 ساله دارید انسان پرورش 
دهید. آجورلو یکی از این انسان ها و مدیرانی است که هدف خدمت دارد 
او یک روز در شهرداری یک روز در باشگاه تراکتورسازی و یا پاس است. 

او مشکلات را یک تنه به دوش کشیده است. 
وی افزود: هر سال به تراکتروسازی۱0-۱۱ میلیارد کمک می شد از 
زمانیکه آجورلو آمد پنجره اول را بستند و دغدغه مالی به وجود آمد او یک 
تنه بار همه را به دوش کشید. سپس به خاطر 7 پرونده سال های گذشته 
پنجره نقل و انتقلات را بستند. خدمت سعید عباسی ارادت دارم و دوران 
خوبی را با هم داشتیم اما جالب است افرادی که خیلی قبل تر از عباسی 
این مشکل را درست کردند برای خودشان تبلیغ می کنند. مگر می شود 
پرونده ۶ سال قبل پیگیری نشده باشد. اگر مدیران ما روزی ۱00 هزار 
تومان کنار می گذاشتند سالی ۴00 میلیون تومان می شد و این مشکلات 
به وجود نمی آمد. می خواهم بگویم کمک ها قطع شد و پرونده های زیادی 
هم به سوی باشگاه آمد. زمانیکه تیم مان خوب بود ورزشگاه نداشتیم. 
روزی که ورزشگاه داشتیم هواداران محروم بودند و روزی که هوادار و 
ورزشگاه داشتیم پنجره نقل و انتقالات را بستند. یاد دوران تیم ملی افتادم.
بازیکنانی که در نیم فصل  اینکه  سرمربی تراکتورسازی در مورد 
آمدند در میان این مشکلات سوختند، اظهار داشت: این بندگان خدا 
چه گناهی دارند. مهدی تاج باید تکلیف این 3-۴ نفر را مشخص کند. هر 
چقدر دارایی داشته باشید نمی توانید به سال قبل بازگردید. این بازیکنان 
۶ ماه از زندگی خود را از دست می دهند. تکلیف این بندگان خدا چیست. 

باید فکر اساسی شود به خاطر تراکتورسازی نه دلم به حال این بچه ها 
می سوزد.

پرونده های علیه  برای بسته شدن  آیا تلاشی  اینکه  وی در مورد 
تراکتورسازی می شود، عنوان کرد: طی چند روز گذشته از لحاظ روحی 
روانی دچار مشکل شدم. بحث کسر ۶ امتیاز بود که آجورلو یک میلیارد 
و پانصد میلیون پول گرفت و توانستیم پول شکایات را واریز کنیم و 
کسر امتیاز منتفی شود. پرونده های دیگر هم هست. از نجفی شهردار 
نمونه کشور که انسان وارسته ای است تشکر می کنم. مسئولان استان 

باید کمک کنند.
در  را  خود  خدمت  سرباز ها  است  قرار  اینکه  مورد  در  قلعه نویی 
باشگاه های خودشان سپری کنند، گفت: با این مسئله موافقم. باشگاه هایی 
این  فعالیت  می کنند  پایه  بحث  در   ... و  فولاد  آهن، سایپا،  مثل ذوب 
باشگاه ها بهتر از محصول خودشان برداشت کنند این نوبرانه را خودشان 
استفاده کنند. از نماینده های مجلس اگر بتوانند این قانون را تصویب کنند 

تشکر خواهیم کرد.
با  که  فاصله  و  برتر  لیگ  در  تراکتورسازی  شرایط  مورد  در  وی 
و  کنیم  تلاش  باید  است.  زنده  امید  با  انسان  گفت:  دارد،  پرسپولیس 
تکلیفمان را انجام دهیم. مقابل پرسپولیس دست و پای ما را بستند و 
به استخر انداختند. تراکتورسازی تیم بسیار بزرگی است. از پرشورها گله 
دارم. در موضوع نظرسنجی محمد ابراهیمی تنها 8 درصد به او رای دادند. 
در مسابقات ما ۶ هزار نفر حاضر می شوند اما خلاصه بازی ما را ۱00 هزار 

نفر می بینند از آذری ها توقع دارم به ما کمک کنند.
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اخبار
تهدید کی روش در آستانه عملی شدن

 پرسپولیسی ها مسافر قطر نمی شوند
از  کسی  اما  کردند  ارائه  قطر  به  ملی  تیم  سفر  برای  را  مدارک شان  استقلال  بازیکنان  درحالی 
پرسپولیسی ها مدرکی نخواسته است.بعد از جنگ و درگیری بین کارلوس و کی روش و برانکو ایوانکوویچ 
و برهم خوردن اردوی تیم ملی در امارات به دلیل اعتراضات گسترده و سنگین برانکو، کی روش اعلام 

کرد که دیگر بازیکنان پرسپولیس را به تیم ملی دعوت نخواهد کرد.
سابقه نشان می دهد کی روش در چنین مواقعی روی حرف خود می ایستد. حتی اگر بابت آن تاوان 
بدهد. بارزترین نمونه ها نیز بسته شدن درهای تیم ملی از گذشته تاکنون بر روی هادی عقیلی و سید 
مهدی رحمتی بود. اما شاید کمتر کسی تصور می کرد کی روش قید استفاده از چند بازیکن برجسته 

در تیم پرسپولیس را بزند. 
در حالی که باید رفته رفته برای یک دیدار حساس و سرنوشت ساز بین تیم های ملی کشورمان و 
تیم ملی قطر آماده شویم، به نظر می رسد علیرغم نرمش های فراوانی که برانکو نسبت به کی روش در 
ادبیات گفتاری اش به خرج داد، سرمربی تیم ملی همچنان روی حرف خود ایستاده باشد و واقعا قصد 

استفاده از بازیکنان پرسپولیس در مقابل قطر را نداشته باشد. 
گذرنامه  دادن  تحویل  بابت  پرسپولیس  باشگاه  به  فوتبال  فدراسیون  از  ابلاغی  هیچ  تاکنون 
بازیکنان این تیم به منظور اخذ ویزای کشور قطر صورت نگرفته است و این نشان می دهد احتمال 
در حد  و حتی شاید  بسیار کم  قطر  به  برای سفر  ملی  تیم  با  پرسپولیس  بازیکنان  همراهی کردن 

صفر است.

دادکان:
  باید جلوی تیمی که دو پرونده انضباطی دارد گرفته شود حتی پرسپولیس و استقلال

رئیس سازمان ورزش دانشگاه آزاد اسلامی گفت: بیشترین پرونده انضباطی را در فیفا باشگاه های 
ایرانی دارند که به هیچ عنوان برای ما خوب نیست.

در  اخیرا  که  اتفاقاتی  فارس، درباره  خبرگزاری  ورزشی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  دادکان  محمد 
فوتبال باشگاهی ما رخ داده است عنوان کرد: دنبال مقصر نیستم اما متأسفانه در این زمینه ضعیف 
را  مسابقات  در  حضور  اجازه  آن  به  نباید  دارد  انضباطی  پرونده  یک  باشگاهی  اگر  کردیم.  عمل 
اینکه اجازه دهیم چندین پرونده ایجاد شود و مسئله بغرنج شود تا رکورددار پرونده های  بدهد نه 

فیفا شویم. انضباطی در 
و  پرسپولیس  اگر  بگیریم حتی  را  آن  باید جلوی  ایجاد می کند  تیم مشکل  وقتی  داد:  ادامه  وی 
استقلال باشند اما مدیران ما مصاحبه می کنند و می گویند اجازه نمی دهیم اتفاقی رخ دهد و ما کارمان 
را بلد هستیم. دنیای حرفه ای ورزش امروز این صحبت ها را نمی پذیرد وقتی تابع فیفا شدیم باید مقررات 

آن را مو به مو اجرا کنیم. مقررات بین المللی درباره ترانسفر بازیکنان کامل مشخص است. 
دادکان افزود: وقتی پرونده های باشگاهی یک یا دو تا می شود باید آن باشگاه توبیخ شود. این همه 
پرونده انضباطی در فیفا برای ما خوب نیست و پیروزی هایی را هم که در سطح ملی و بین المللی کسب 

می کنیم و باعث خوشحالی مردم می شود را تحت الشعاع قرار می دهد. 
برخورد  باشگاه ها  با  ملی  تیم  سرمربی  برخورد  کرد:  عنوان  فوتبال  فدراسیون  اسبق  رئیس 
باشگاه با مربی تیم ملی و از این دست مسائل در هیچ کجای دنیا رخ نمی دهد. خطاب من فقط به 
فدراسیون نیست. در مجموعه ورزش مشکل داریم. این نشان می دهد که ثبات وجود ندارد و باعث 
ناراحتی مردم می شود. مدیریت ما مشکل دارد. وقتی فردی را می گذاریم به عنوان یک مدیر باشگاه 
و در یکسالی که در رأس آن باشگاه حضور دارد فقط برای مطرح کردن خودش مصاحبه می کند 
چه انتظاری می توانیم داشته باشیم. اگر از همان فرد سوال کنیم هیچ کدام از ارکان فوتبال و فیفا 
با واسطه در این سمت گذاشته شده است. فوتبال آدم کاربلد  را نمی شناسد، چرا؟ چون آن مدیر 
افرادی می دهند  به  را  اما کار  دارند  اعتقاد  به مملکت  و  دارند  را دوست  نظام شان  می خواهد. همه 

نیستند. بلد  که هیچ چیزی 
دادکان خاطرنشان کرد: فدراسیون هم نمی تواند جلوی آنها را بگیرد اما باید بایستد. من همواره از 
طرفداران تیم های خوزستانی بوده و هستم در دوره ما هفت بازیکن تیم ملی خوزستانی بودند. اما همان 
زمان آبادان خلاف کرد و اجازه ندادند بالا بیاید اما هیچکس دلیل آن را نپرسید و بلافاصله بعد از ما آنها 
را بالا آوردند. وقتی فیفا اعلام می کند ایران بیشترین پرونده را در کمیته انضباطی دارد خیلی بد است. 
همه مقصر هستند. وقتی پرونده ها دوتا می شود باید تیم را محروم کنند و اجازه حضور در لیگ را به 
آنها ندهند تا اینکه پرونده هایشان را حل کنند اما زمانی که ارتباط حرف اول را می زند نه توانایی ها به 

چنین مشکلاتی می خوریم. 
وی درباره ورزشکار سالاری و اینکه برخی ورزشکاران از جمله رستمی عنوان می کنند که حاضر 
نیستند زیر نظر سرمربی تیم ملی کار کنند، گفت:  کیانوش رستمی را قهرمان ملی می دانم. نمی خواهم 
وقتی  اما  است  بوده  من  احترام  مورد  همواره  هم  مرادی  خوب.  یا  است  بد  فدراسیون  روش  بگویم 
ورزشکاری خودش به جایی می رسد که اصول را یاد گرفته است و با روش خودش موفق بوده است 
اگر  امروز  بگیرند.  ایده  او  از  می توانند  هم  ملی  تیم  مربیان  کرد. حتی  او صحبت  با  می توان  راحت تر 
ورزشکار ما موفق بوده است با احترام به فدراسیون، باید ببینیم اگر آن ورزشکار با تمرین تنهایی در 
زیرزمین و بدون استفاده از امکانات فنی فدراسیون قهرمان شده است باید از او الگوبرداری کنیم. البته 
حق مرادی و فدراسیون هم است که خواستار برقراری نظم هستند اما همه باید برای سربلندی ایران 

تلاش کنیم.

عزیزی:رویم نمی شود در چشم بازیکنان نگاه کنم،خسته شده ام!
سرمربی سیاه جامگان می گوید: وضعیت مالی تیم ما خوب نیست و رویم نمی شود در چشم بازیکنان 

و همکارانم نگاه کنم.
خداداد عزیزی در آستانه دیدار سیاه جامگان با تراکتورسازی تبریز اظهار داشت: واقعیت این است 
شرایط خوبی نداریم و از خیلی از اتفاقات خسته شده ایم. بازیکنان من در شرایط مالی بدی هستند و در 

حالی که 8 بازی به پایان لیگ باقی مانده فکر می کنم حدود ۲0 درصد پول گرفته اند.
بیایید ولی پولی  بگویم که شما  آنها  به  آنها خجالت می کشم و چگونه  از روی  افزود: خودم  وی 
نیست. یک وقت هایی به جایی می رسید که خسته می شویم اما مگر می شود من به بازیکنم بگویم بیا و 

بازی کن اما پول نگیر.
سرمربی سیاه جامگان در پاسخ به این سؤال که آیا عباسی واکنشی به این بی پولی ها داشته است یا 
خیر، گفت: قرار بود پول به باشگاه تزریق شود ولی نشد. هنگامی که من به سیاه جامگان آمدم قول دادند 
۲0 درصد به بازیکنان پرداخت شود و این اقدام صورت گرفت. قرار شد 30 درصد دیگر در نیم فصل 
پرداخت شود ولی ۶ بازی از نیم فصل گذشت اما اتفاقی رخ نداده است. بازیکنان با دل و جان شان کار 
می کنند ولی کادر فنی ما هیچ پولی نگرفته است. بازیکن تیم من می گوید ۱00 هزار تومان در حسابش 
پول دارد و وقتی با او در مورد از دست رفتن موقعیت ها حرف می زنم می گوید به فکر همه چیز هستیم 

ولی وقتی در بازی تک به تک هم می شویم تمرکزی نداریم.
عزیزی تاکید کرد: ما بازیکن دانشجو داریم که ۴00 هزار تومان ندارد شهریه دانشگاهش را بدهد. 
من بازیکن را از خارج به ایران آوردم که او به ما کمک کند و در مقابل او هم برای زن و بچه اش پول 

بفرستد اما اتفاقی نیفتاده و به نظرم نمی شود با رفاقت همه چیز را پیش برد.
چیست،  خوزستان  استان  مسئولان  حرف  که  موضوع  این  به  واکنش  در  سیاه جامگان  سرمربی 
گفت: ما چیزی جز بی تفاوتی نمی بینیم. قبل از بازی با پدیده شهردار مشهد دو تیم را دور هم جمع 
کرد و همانجا اعلام کرد که قرار است به سیاه جامگان و پدیده به خاطر اینکه تبلیغ شهرداری را روی 
پیراهن شان انجام می دهند برای هر بازی مبلغی پرداخت شود اما واقعا آن اتفاق هم نیفتاد. من همانجا 
به شهردار گفتم اگر زودتر کمک نشود و این دو تیم به بحران بروند دیگر نمی شود از بحران خارج شد. 

ما بازی های ساده را گذرانده ایم و حالا به بازی های سخت رسیده ایم.
وی ادامه داد: زمین تمرین نداریم و هیچ کسی به ما زمین نمی دهد. شب به شب ساعت ۱0 باید 
به بازیکنان اعلام کنیم که زمین تمرین فردا کجاست. فقط رئیس هیأت فوتبال آقای برادران به ما لطف 
دارد و یک وقت هایی زمین ورزشگاه تختی را به ما می دهد. بزرگان تیم ما مثل حسینی، سیف اللهی 
و همامی چند بار به من مراجعه کردند که کفگیر ما به ته دیگ رسیده است. خدا وکیلی آنها راست 

می گویند و با همه چیز ساخته اند.
عزیزی در خصوص بازگشت خانزاده به سیاه جامگان گفت: خانزاده قرار بود در نیم فصل از ما جدا 
شود و رضایتنامه اش را هم گرفت که به سوئد برود. او تمام کارهای ویزا و سفرش را انجام داد و همه 
را در  باشگاه  با  قراردادش  یادش رفت که فسخ  نداشت  اطلاع  قوانین  از  اما چون  بود  تمام شده  چیز 
فدراسیون ثبت کند و من دیدم بعد از یکی دو بازی از نیم فصل با من تماس گرفت و گفت به دلیل این 
اتفاق نمی تواند به سوئد برود چون زمان ثبت فسخ قرارداد او در پنجره نقل و انتقالات به پایان رسیده 
و او نمی تواند این کار را انجام دهد. حالا هم او در تمرینات ما حاضر است و می تواند به سیاه جامگان 

به میدان برود.

ماجرای عجیب نرفتن خانزاده به سوئد و بازگشت به سیاه جامگان!
بازیکن تیم فوتبال سیاه جامگان به شکلی عجیب از رفتن به فوتبال سوئد محروم شد.

محمدرضا خانزاده که در نیم فصل اول در تیم فوتبال سیاه جامگان توپ می زد با شروع نیم فصل دوم 
رضایتنامه خود را از این باشگاه گرفت تا راهی فوتبال سوئد شود.وی در تعطیلات نیم فصل اعلام کرده 
بود نمی خواهد نامی از تیمش در سوئد ببرد تا کارهایش نهایی شود اما بازیکن سابق پرسپولیس با یک 

اشتباه عملا خود را از حضور در فوتبال سوئد محروم کرد.
خانزاده که با تیم مدنظر خود به توافق رسیده بود قرارداد خود را با سیاه جامگان فسخ کرد اما ظاهرا 
این بازیکن نمی دانست این فسخ قرارداد باید در سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال ثبت شود. از آنجا 
که این اقدام توسط بازیکن سیاه جامگان صورت نگرفت وی بعد از مدتی قصد پیوستن به تیم سوئدی 
را داشت اما وقتی از این بازیکن فسخ قرارداد ثبت شده در فدراسیون فوتبال را خواستند خانزاده ابراز 
بی اطلاعی کرد و مدعی شد فقط برگه فسخ قراردادش را از هیأت فوتبال استان خراسان دریافت کرده 

و آن را در فدراسیون ثبت نکرده است.
همین اشتباه از سوی بازیکن سابق تیم ملی کافی بود تا مهلت فسخ قرارداد وی در پنجره نقل 
و انتقالات بسته شده و این بازیکن عملا خود را از حضور در فوتبال سوئد محروم کرد و مجبور شد به 

سیاه جامگان بازگردد.


